



CVE PICKLEBALL CLUB

2026 WELCOME BBQ

Yesterday, Sunday, January 18, 2026, the CVEP Club held its very first annual BBQ. Approximately 375 members and guests took part, and we sincerely thank you all for being there.

Based on information from Cenclub, we knew that the maximum capacity of the picnic table area was about 400 people, and we probably set a new record. An event of this scale requires long-term planning and simply cannot happen without the dedication and support of volunteers, both before and during the activity.

Congratulations to **Anne-Marie Gingras**, who led this event masterfully, with the support of Board members and her many cooks, assistant cooks, servers, and technical volunteers who helped set up and dismantle the site. Cooking close to **900 hot dogs** is quite an accomplishment!

There was no food waste, as all surplus food was donated to the charity **“Our Father’s House Family Services”** in Pompano.

We cannot name everyone who contributed to making this BBQ such a success, as many of you joined the volunteers throughout the event. You know who you are, and these thanks are for you.

And what can we say about the performance by **Les Charmeurs**—true professionals who were extremely generous with their time and set the dance floor on fire. Thank you to **François, Michael, and Marcel**.

Finally, thank you to each and every one of you. Your presence, energy, and good spirits clearly demonstrate how healthy and vibrant our Club is, and we are proud to offer inclusive events like this one.

The Board

Note: photos will be added to the webpage

Hier, Dimanche le 18 janvier 2026, CVEP Club tenait son tout premier BBQ annuel. Environ 350 membres et accompagnateurs y ont participé et nous vous en remercions chaleureusement.

Nous savions, de Cenclub, que la capacité maximum du secteur des tables de pique-nique était d'environ 400 et nous avons probablement établi un nouveau record.

Un tel événement se planifie longtemps à l'avance et ne peut se faire sans le soutien et le support de bénévoles autant avant que pendant l'activité.

Félicitations à **Anne-Marie Gingras** qui a dirigé cette activité de main de maître avec le soutien des membres du Board et de ses très nombreux cuisiniers, aide-cuisiniers, serveurs, soutiens techniques pour monter et démonter le site.

Cuisiner près de **900 hotdogs** est un exploit.

Nous n'avons eu aucune perte car tous les surplus de nourriture ont été donnés à l'organisme de charité '**Our Father's House Family Services**' de Pompano.

Nous ne pouvons nommer tout ceux qui ont aidé à faire du BBQ une telle réussite car plusieurs d'entre vous vous êtes joints aux bénévoles au cours de l'activité. Vous vous reconnaîtrez et ces remerciements sont pour vous.

Et que dire, de la prestation des Charmeurs. De vrais professionnels qui ont été très généreux de leur temps et qui ont fait enflammer le plancher de danse. Merci à **François, Michael et Marcel**.

Finalement, merci à vous tous et toutes.

Votre présence, énergie et bonne humeur démontrent à quel point notre Club est en bonne santé et nous sommes fiers de vous proposer des activités rassembleuses de la sorte.

Le C.A.

Note : des photos seront ajoutées sur la page web